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Peremptory normsin theinternational jurisprudence
of the International Court of Justice
Abstract:

As part of this study, attempts have been made to adopt a legal approach to mandatory
norms in international law and international jurisprudence and their effect on changes in
international law and the law of treaties of 1969. In conclusion, it has been shown that the
International Court of Justice, despite its reservations, has played a major role in the
development of these standards, which gives them new perspectives in public international

law, especialy after the appearance of obligations towards the international community in
its tooether.
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Lesnormesimpérativesdanslajurisprudence internationale
delacour internationale dejustice
Résumé:

Dans le cadre de cet étude on a essayé d’ adopté une approche juridigue sur |es normes
impératives dans le droit international et |a jurisprudence internationale ainsi leur effets sur
les mutations de droit internationa et du droit des traités de 1969.

En conclusion on a démontré que la cour internationale de justice malaré ses réserves elle a
joué un grand role dans le développement de ces normes ce qui leur donne de nouvelles
perspectives en droit international public notamment aprés |’ apparition des obligation vers
|a communauté international e dans son ensemble.
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